

聖堂報告

常年期第十三主日

2/07/2023

1. 本主日各台公開彌撒須舉行第二次募捐，以支持宗座。宗座依據法典籲請各地方教會按其財力，給予它更大的支持，俾能善盡對普世教會的服務。為體現本港教區與宗座基於合一及愛德的聯繫，請各位弟兄姊妹大力支持!
2. 教宗方濟各於《你們要歡喜踴躍》宗座勸諭強調，全體基督信徒都有成聖的召叫。作為回應，「天主教教育事務處」及「教區婚姻及家庭牧民委員會」將於本年7月8日至18日聯合舉辦「聖髑朝聖之旅」，是項活動合共有18公開場，每場包括簡介講座，以及對超過150件聖人及真福的聖髑作個人敬禮和祈禱。詳情請參閱網頁 www.relic.catholic.org.hk。
另外，宗座聖赦院恩賜參與此「朝聖之旅」的信友，如滿全慣常條件，可獲全大赦。詳情請參閱教區網頁。
3. 2023-2024 年度聖堂「中，英文主日學」及「成人慕道班」現正開始接受報名，有興趣報名人士，可用以下方式索取表格：
 - 3.1 聖堂網站下載 www.stignatiuschapel.org
 - 3.2 來電聖堂辦事處以郵寄索取：
電話：2359-4407 傳真：2780-3285
4. 「西南九龍總鐸區」於7月18-21日於長洲明愛明暉營舉辦「青少年大自然靈修營」，歡迎升中一至中五青年參加；神師為周守仁主教、夏志誠輔理主教、副主教及眾神長等；內容包括野外定向、靈修培育、電影欣賞、團體建立及朝拜聖體等。詳情請致電9124-5807查詢。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement

Thirteenth Sunday in Ordinary Time

2nd July 2023

1. There is a second collection for the Apostolic See today.

The Apostolic See is making an explicit appeal for contributions from the local Churches, according to their resources, to give greater support to its service to the universal Church. Please show your generous support.

2. In response to the call to holiness for all the Christian faithful, an event named “Pilgrimage of Relics”, jointly organized by the Catholic Education Office and the Diocesan Pastoral Commission for Marriage and the Family, will be held from 8th to 18th July 2023.

The event will have a total of 18 sessions, each session will include an introductory talk, followed by a visit to 150 relics of Saints and Blessed on display, accompanied by personal veneration and prayers. For details, please visit the website: **www.relic.catholic.org.hk**.

The Apostolic Penitentiary has benevolently granted a plenary indulgence to the faithful who take part in a session of the aforementioned Pilgrimage. For details, please visit the “Catholic Diocese of Hong Kong” website.

3. ‘The Chinese and English Sunday Schools’ & ‘The Chinese Catechism Classes’ of 2023-24 are now inviting applications. Application forms can be obtained via the following methods:

3.1 by downloading from the chapel website www.stignatiuschapel.org, OR

3.2 by calling the chapel office to receive one by post
(phone: 2359-4407 or fax 2780-3285)

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.